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Здравейте! („Здравейте, Учителю!“. Аплодисменти) Това преследване
продължава години. Но що се отнася до онези зли същества, тяхната среда и
шансовете им за оцеляване стават все по-малки и по-малки и животът става все
по-труден и по-труден за онези лоши хора, които са организирали преследването
в този свят. Що се отнася до цялостната ситуация на Фа-коригирането, точно
сега, когато става въпрос за това преследване, организирано от утайката на
човечеството и от всякаква измет, хората по света го разбират все по-ясно и
по-ясно и определено хората в континентален Китай се събуждат – хората са
видели злобата на преследването и са разбрали причините за преследването.
Може да се каже, че сегашната ситуация става все по-благоприятна за Дафа
практикуващите да разясняват истината, да спасяват хората по света и да
разобличават преследването. Така сега става по-трудно за злите хора да
поддържат порочното потисничество, тъй като по-голямата част от хората по
света са успели да прояснят съзнанието си, след като злото беше изчистено, и са
в състояние сами да разсъждават рационално за преследването на Фалун Гонг.
Фактът, че хората по света се събуждат, кара злото да трепери от страх. Хората
по света вече не искат да бъдат винени за това, което злите същества са
извършили, и това прави злите фактори и подлите хора истински неспособни да
продължават злокобното преследване, и въпреки това им е трудно да се измъкнат
от него. Когато злите същества са обезумели и ирационални, те продължават да
усилват преследването, но без успех, така че стават дори още по-яростни.
Струва ми се, че сега те не могат да го усилят повече, но не могат и да се
оттеглят; не могат да се оттеглят, но са загубили почва под краката си. Сега
хората по света са прозрели през злото потискане, но вредата, която това
най-порочно преследване нанесе на Дафа практикуващите, е огромна, и в цялата
история никога не е имало толкова злонамерено преследване. От друга гледна
точка, каквото са направили на Дафа и Дафа практикуващите, е същото, като да
го направят на себе си, защото в бъдеще ще трябва да платят за това
многократно.

В космоса съществуват добро и зло, отрицателно и положително, добродетел
и порок, и това води до взаимно пораждане и взаимно потискане в космоса. В
действителност, хората не са способни да видят, а порочните хора е дори
по-малко вероятно да се замислят за факта, че от самото начало преследването е
било обречено на провал и че в този процес то е дало възможност на Дафа
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практикуващите да успеят в своето самоусъвършенстване. С други думи,
намеренията на порочните хора са били зли, но става така, че те предоставят
условия за Дафа практикуващите да утвърдят себе си като Дафа практикуващи.
Разбира се, аз не исках тази ситуация да се създаде и докато сме преследвани,
Дафа учениците и аз работим да спрем преследването и да не позволим
съществата да извършат грехове спрямо Дафа. Онези същества, които са отвъд
спасение, настояват да вършат зло, но те не знаят принципа, че положителното и
отрицателното се пораждат едновременно от всяка дума и действие. Тъй като на
това ниво на стария космос съществува принципът на взаимно пораждане и
взаимно потискане, и двата различни фактора на положителното и
отрицателното – нещо положително и нещо отрицателно се пораждат
едновременно, когато човек прави нещо. И това включва всичко, което се прави
в човешкото общество, тези два фактора се проявяват едновременно във всичко.
Това включва всеки път, когато някой казва нещо, прави нещо или дори има
мисъл – положителни и отрицателни фактори ще се проявят във всичко това. По
същия начин е и с това преследване, вие всички знаете каква е неговата цел и че
намерението зад него е наистина зло, но резултатът е такъв, че когато вършат зли
неща, те дават също така възможност на Дафа учениците, докато се
противопоставят на преследването, да бъдат калени до степен на зрялост. И
колкото по-сурово е преследването, толкова повече е в състояние да утвърждава
Дафа практикуващите. Подлите хора изобщо не знаят за този принцип. От моя
гледна точка, като ваш учител по време на Фа коригирането абсолютно не
приемам използването на това зло преследване за изпитване на Дафа учениците,
и Дафа практикуващите не трябва да имат погрешната представа, че могат да се
самоусъвършенстват по-високо, като понасят преследване. Дафа и неговите
ученици се противопоставят на преследването, това е отговорност на Дафа
практикуващите. Ако не се самоусъвършенствате въз основа на Фа, вие не
можете да се самоусъвършенствате високо, като просто понасяте преследване, а
още по-малко да достигнете стандартите за Дафа ученик. Не признавайте тази
така наречена „среда“, която старите сили са предоставили, защото по време на
Фа-коригирането щях да накарам всички същества да се асимилират с Дафа и
въобще не беше необходимо да се каляват Дафа учениците сред този вид зло. Фа
коригирането определено ще успее и Дафа практикуващите със сигурност ще
успеят. Моите ученици ще успеят, докато те вършат тези неща, но моите
ученици щяха да успеят и без те да бяха извършили тези неща. Просто злото
настоя да направи всичко това, което се намесва във Фа коригирането, накара ги
да извършват грехове в хода на правенето на зло и доведе до изличаването на
много същества и хора, включително и на тях самите. В космоса този фактор „с
положителното идва и отрицателното“ и “предимството идва заедно с
недостатъка”, наистина се проявява.

Човешките същества не могат да видят ясно този принцип. Когато
обикновен човек иска да направи нещо в обществото, в действителност в
момента, в който неговата мисъл се появи, или веднага, след като направи нещо,
се пораждат два фактора. В миналото усъвършенстващите се имаха поговорка:
„Добрите и лошите последствия произтичат от едната мисъл на човека“. Друг
пласт от значението на тези думи е, че в процеса на правене на нещо наистина

2



може да има два ефекта. С преследването на Дафа учениците те не са очаквали,
че то в крайна сметка ще закали Дафа практикуващите, това е нещо, което те не
са могли да очакват. Старият принцип на космоса беше абсолютен по
отношение на това, че отрицателното и положителното се проявяват
едновременно, и това важеше и за човешкото общество, като се проявяваше във
всичко. Каквото и да искат да направят обикновените хора, положително и
отрицателно, добро и лошо, идват заедно с него. Например, когато някой удря
или обижда някого, когото не харесва, той дава на другия човек добродетел,
докато го удря или обижда, а впоследствие той също така ще трябва да се
отплати на другия човек по определен начин. Това е положението по отношение
на нещата, които хората не могат да видят. Същото важи и за това, което хората
могат да видят. Например, когато хората възпитават децата си, те често искат
[децата им] да са победители, но изобщо не се сещат, че децата им се
отдалечават все повече и повече от това да са чисти и добри, все повече се
отдалечават от природата на космоса и все повече се отдалечават от
божествените същества. Хората се тревожат, че техните деца ще бъдат
наранявани, така че ги учат да си отмъщават и да нападат другите, но не се
замислят, че когато казват на децата си да правят това, те накърняват моралните
ценности и добротата на човешките същества на фундаментално ниво. Всеки
път, когато хората правят нещо, това поражда двата ефекта.

През последните няколко години преследването на Дафа учениците също
разкри това напълно. Как може една политическа сила да откаже хората от
техните вярвания? Как може да забрани на хората свободата на мисълта? Това,
което тя прави, е безпрецедентно. Как е възможно да успее да изпълни това? За
да постигне това, тя дори се стреми към пълно унищожение на хилядолетна
древна култура. Те се опитват изцяло да обърнат, напълно да срутят и дори да
„стъпчат“, така че „никога да не се въздигнат отново“, нещата, които са
поддържали човешките нравствени стандарти в продължение на хиляди години.
Независимо дали наистина са успели да постигнат това, или не, това, което са
направили ще доведе до възмездие, и това е нещо, за което те не се досещат.
Откакто направиха това, китайският народ повече не вярва в нищо и изгуби
стандарта за своите морал и поведение – хора като тези ще се осмелят да
направят всичко и са способни да направят всякакви лоши неща. Всеки аспект
на обществото е покварен, лъжите просто се търкалят от езиците на днешните
китайци, за тях лъжата е нещо толкова нормално, като да водят светски разговор,
и не съществува нищо, което се срамуват да направят. Тогава добра ли е една
такава група хора за политическата власт, която я е създала? Хората не са
предвидили нищо от това.

Положителното и отрицателното съществуват едновременно и е напълно
невъзможно за човешките същества да постигнат онова, което те искат в
обикновеното общество. Всеки път, когато човешкото общество преминава през
някакви промени или когато нещо се случва в човешкото общество, в
действителност всичко се контролира от божествени същества. Само когато
божествени същества направляват хората да правят нещо и под влиянието на
божествени същества, различните обстоятелства могат да се проявят в
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човешкото общество. Да се опитвате да направите нещо от чисто човешко
желание няма да проработи и жалките демони и божествени същества от
измерения от ниско ниво също не могат да правят каквото си искат. Само
най-злото, най-глупавото нещо може да прави нещо толкова неразумно, като да
преследва добрите хора, самоусъвършенстващите се. В бъдеще хората ще имат
ново разбиране за историята, особено историята на последните сто години – тя
ще бъде оценена наново.

Във всеки случай, в хода на противопоставяне на преследването видяхте, че
Дафа учениците съзряват и че хората по света се събуждат все повече и повече.
Злите и подлите хора, които са организирали преследването в този свят, стават
все по-слаби и по-слаби. Режимът, който са създали и всички методи, които
използват за да управляват, ще бъдат премахнати от историята заедно с
преследването на учениците на Фалун Гонг. Всички виждате, че това е
неизбежно. Тогава за Дафа практикуващите в такава обстановка вече не е трудно
да спасяват хората по света и да разясняват истината. Това е положението, което
виждаме в момента, и занапред ще става дори по-лесно за всички вас да
разяснявате истината, защото хората по света стават все по-осъзнати. Хората ще
идват при вас сами, за да чуят за истинската ситуация и ще идват при вас сами,
за да научат нашата практика. Това е напът да се случи и в континентален Китай
цялото население ще пристъпи напред, за да се противопостави на
преследването. (Аплодисменти) Каквото и да правят човешките същества, те го
правят на себе си. Преследването на Дафа учениците всъщност означава
преследвачите да преследват себе си. Това е нещо, което се определя от
природата на космоса. В началото, когато всичко това започна, преследването на
Фалун Гонг беше кампания, която мобилизира цялото население. Това има
предимства и недостатъци. Нека изчакаме и да видим крайния резултат.
Човешките същества не са способни да правят просто каквото си поискат.
Човешките същества мислят, че са могъщи, но без значение колко обезумяла
става тяхната пропагандна машина, от това няма полза. Този куп долни лъжи и
измами е безполезен срещу самоусъвършенстващите се. Когато хората правят
неща, които са забранени от божествените същества, след края на цялата
суматоха божествените същества ще уредят сметките с тях. Ето как работи това.

Като Дафа ученици вие трябва да имате по-ясно мислене и преди злото да
бъде напълно унищожено, все още трябва да работите усилено за разясняване на
истината и спасяването на хората в този свят и да правите добре нещата, които
Дафа практикуващите трябва да правят. Всички неща, които Дафа учениците
правят днес, представляват утвърждаване на Фа от Дафа учениците и вашето
придвижване по божествен път. Не можете да се отпускате в последните етапи;
продължавайте да правите добре това, което трябва да правите.

Някои ученици трябва да обърнат внимание на това: всеки път, когато
споменавам, че злото става все по-малко и по-малко и става все по-малко
способно да продължи, много ученици си мислят: „Хм, тогава ще зарежа всичко
останало и просто ще върша Дафа работа“. Не можете да направите това. Не
можете да отивате в крайност с нищо, което Дафа практикуващите правят.
Просто живейте нормален живот и се самоусъвършенствайте нормално, като в
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същото време правите това, което Дафа учениците трябва да правят. Ето как
трябва да бъде понастоящем. В обикновеното общество, освен това, което Дафа
практикуващите трябва да правят, няма никаква разлика, освен по форма [от
обикновените хора]; на повърхността изглежда по същия начин, като
обикновено общество, само че вие сте самоусъвършенстващ се. Ето как трябва
да бъде. Това, което правите днес, установява неща за бъдещето и точно така
трябва да бъде извървяван този път. Това е най-праведният път и това е пътят,
който самоусъвършенстващите се на бъдещето ще следват, така че изобщо не
можете да се държите по краен начин или да изпадате в някакви крайности, тъй
като това ще създаде ненужни пречки и проблеми за самите вас. Всички крайни
начини на мислене не идват от това, което съм ви казал, и биха могли да бъдат
форма на привързаност и да причиняват неприятности; вече сме преживели
много такива неща. Мисля, че като Дафа практикуващи, които са стигнали
толкова далеч днес, от вас се очаква да сте много наясно за много неща и сега да
сте все по-рационални, и трябва да знаете какво се случва, когато се сблъсквате с
проблеми. Така че в тези области сега би трябвало да сте с много ясно съзнание
и вече не би трябвало да ви се намесват определени неща.

Друг въпрос е, че всичко, което Дафа учениците правят в момента,
утвърждава Фа, защото всичките ви разбирания и подобрения идват от Фа.
Тогава, като Дафа практикуващи, разбира се, трябва да утвърждавате Фа, това се
разбира от само себе си. Но всичко, което се прави за утвърждаване на Фа, се
прави за вас самите - нито едно нещо не се прави за мен, и това включва нещата,
които съм ви казал да правите. Тъй като всеки Дафа ученик трябва да утвърди
своята могъща добродетел в процеса на придвижване към Съвършенство –
най-вече, защото вие сте същества, изковани от Дафа - демонстрирате
[способността си да правите това] при утвърждаването на Фа. Така че всичко,
което Дафа учениците правят, е величествено. Това включва и най-простите на
пръв поглед неща, като раздаване на листовки, разясняване на истината на
хората по света, изпращане на праведни мисли пред консулствата и посолствата,
утвърждаване на Фа от Дафа практикуващите по различни начини пред
правителството, пред обществото и общността, пред медиите и т.н. – всичко това
създава могъща добродетел за самите вас и всичко това е пътят, който води към
окончателното Съвършенство. С други думи всички неща, които вършите,
включително малките и незначителни неща, всички те се правят за вас самите и
нито едно от тях не се прави за Дафа, нито пък за мен, вашия учител.
(Аплодисменти)

В бъдеще всички ще видите, че освен да кажа това, което трябва да се каже
на Фа конференциите, обикновено казвам много малко. Това е така, защото е
необходимо всеки да извърви своя собствен път, всеки трябва да извърви своя
собствен път. Само тогава може да бъде установена могъща добродетел. Така че,
не мога да ви бутам напред във всеки момент и във всяка ситуация, както се
правеше преди. Времето, предназначено само за изучаване на Фа и за
самоусъвършенстване, отмина и сегашния период е предназначен за това Дафа
практикуващите да доведат до съвършенство своите последни неща, всички
неща, от които се нуждаете. Изглежда, че правите неща за Дафа, и някои хора
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може би си мислят: „Аз правя неща за Учителя, защото Учителят ми каза да ги
правя“. (Учителят се усмихва) Всъщност случаят не е такъв. Нещата, които ви
казвам да правите, също ги правите за себе си.

Никое същество не може да увреди Фа. Съществувал е преди и е донесен
тук; то е нещо, което е съществувало преди. Просто е даден на всички същества,
за да спаси всички същества, но колко същества могат да видят истинските
специфични форми, в които Фа се проявява? Това е доста трудно да се направи,
те не могат да бъдат видени и ето защо същността на Фа не може да бъде видяна.
Фалун, който виждате, е само форма на Гонг; много е трудно за обикновените
същества да видят колелото, което наистина стабилизира Фа, и дори тези на
високи нива не могат да го видят. Така че, кой може наистина да навреди на Фа?
Никой.

Казвал съм ви, че е трудно да се спасяват съзнателни същества и че, за да се
позволи на съществата като цяло и на съществата на различни нива да получат
Фа и да бъдат спасени, трябваше да бъде направен изборът да се преподава Фа
на това място на хората, които са съществата от най-ниското ниво в космоса,
така че съществата на всяко ниво да могат да го чуят. Тогава, след като Фа се
преподава тук, кой сред хората в този свят би бил тук, за да слуша Фа? Трябваше
да има такива същества, и такива същества са днешните Дафа практикуващи.
(Аплодисменти) Изборът трябваше да бъде, че Фа коригирането щеше да се
извърши, когато старият космос достигнеше последния етап на
формиране-застой-упадък-унищожение – с други думи най-трудното време – за
да бъдат спасени съзнателните същества и цялата небесна твърд. Целта на
създаването на Трите сфери в древни времена е била те да бъдат използвани от
Фа коригирането на този етап. Така че кои биха били съзнателните същества в
Трите сфери, какви видове същества биха били тук и какви видове същества и
какви начини за съществуване на съществата биха били необходими по-късно –
което включва начина на мислене на съществата, начина им на поведение,
техните култури и т.н.– всички тези неща би следвало да бъдат оформени в хода
на историята. Но като ги гледам [сега], по време на Фа коригирането, [изглежда]
че те са били планирани лошо, и това е така, защото се появиха старите сили.
Това, което казвам, е, че много аспекти на човечеството не са такива по
случайност – те са подредени. Именно, защото са толкова подредени, те
изглеждат естествени. Но когато става въпрос за това дали един Дафа
практикуващ може да влезе през вратата на Дафа, когато Фа се преподава, или
не, дали той ще продължи да се самоусъвършенства, когато преминава през тест,
или не, дали той може в крайна сметка да напредва към Съвършенство и дали
един Дафа ученик може да се справи добре в утвърждаването на Фа, когато има
преследване или други форми на намеса, тези неща зависят от самия него. Така
че, всички вие сте видели, че има проблем при утвърждаването на Фа, а именно
появата на старите сили, които сериозно се намесват на Фа коригирането и на
Дафа практикуващите. Но без значение колко намеса са оказали и колко зли са
нещата, които са направили, когато погледнете назад, ще видите, че всъщност
нищо не се е „изплъзнало от дланта на Татагата“. [1] (Аплодисменти) И това е
сигурно. Без значение какво искат да направят старите сили, прогнилите демони
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или нечестивите човешки същества, накрая нещата ще трябва да бъдат
завършени съгласно изискванията на моето Фа коригиране. Независимо дали
става въпрос за различните форми на намеса, които се случват по време на
процеса или за различните видове поведения и състояния, които определени
ученици са показвали, това не са нищо повече от състояния, проявени от
съществата на стария космос по време на последния етап на
формиране-застой-упадък-унищожение, и [не са нищо повече от] определени
смущения във Фа коригирането. Но що се отнася до самия Дафа, никой не може
да му навреди. И без значение колко ужасна е болката, която Дафа
практикуващите преживяват, в крайна сметка те ще постигнат божественост.

Вие всички сте осъзнали този принцип от Фа: в този космос никое същество
няма да страда напразно. Това е особено вярно за някого, който се
усъвършенства в Дафа и отгоре на това е Дафа ученик от периода на Фа
коригирането – докато той все още е във Фа, без значение какво в крайна сметка
му се случва, това, което го очаква, е Съвършенство. С други думи, независимо
как ни преследва злото, то не може да постигне целта си и в крайна сметка
всичко трябва да бъде хармонизирано спрямо неизбежния резултат на Фа
коригирането. Ето как е. Когато има смущения във Фа коригирането, тогава по
време на Фа коригирането [аз] се възползвам от ситуацията на смущения и
накрая целта, от която Фа коригирането се нуждае, все пак ще бъде постигната и
това е сигурно.

В бъдеще, след като Дафа учениците преминат през това и разгледате
всичко, вие определено ще видите, че това е истина. Когато божествените
същества в космоса видели, че космическият процес на възход и падение
прогресира към последния етап на формиране-застой-упадък-унищожение, те
намерили това за ужасяващо. Никой не искал да бъде унищожен и всеки искал
да се спаси. За да спасят себе си, те би трябвало да спасят целия космос, но при
все това, след изчерпването на всичките си идеи, съществата все още не можели
да постигнат целта си, преди всичко защото идеите, които съществата имали, и
нещата, които направили по онова време, не можели да се считат за добри. Без
значение колко високо се е намирало едно същество, то не можело да бъде
считано за напълно съвършено или напълно добро. Ето защо те не успели да
постигнат целта си. И все пак съществата в космоса видели окончателния
ужасяващ край и поискали да направят нещо по въпроса. Ето защо са се появили
старите сили на космоса.

Тъй като цялото Фа коригиране в космоса е достигнало до този етап днес, в
действителност вече не мога да го опиша точно с човешки език, тъй като
човешкият език вече не може да го изрази. Мога само да опиша нещата като
цяло. Нещата, които бях планирал много отдавна, вече са завършени. В
действителност, нашият собствен космос е завършен. (Аплодисменти) Нещата,
които остават, са единствено онези последни фактори, които правят възможно
съществуването на това гигантско космическо тяло и всички тези фактори са
неща, които отделят човешката повърхност на фундаментално ниво.

В настоящия момент ситуацията, проявяваща се в човешкото общество, е
много подобна на Фа коригирането в космоса. Нещата сега стават все по-ясни и
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по-ясни [за хората да ги видят]. И мисля, че ситуацията може да започне да се
променя дори по-бързо. Когато започне Фа коригирането на човешкия свят,
тогава то наистина ще окаже влияние на човешките същества. В началото на Фа
коригирането тази област на Трите сфери вече беше обкръжена. Така че Трите
сфери бяха отделени от първоначалното космическо тяло, съществата горе над
тях вече не можеха да влизат в контакт със съществата долу и в бъдеще, когато
се работи по човешките дела, то няма да е свързано с това, което е извън Трите
сфери. В близкото минало съществата в по-високите сфери видяха всичко това и
преди Фа коригирането голям брой от тях се спуснаха и се преродиха в този
свят. Така за човешките същества те изглеждат същите човешки кожи, но в
действителност хората вътре в човешките кожи сега са различни. Много
същества от високи нива дойдоха, за да получат Фа и се преродиха като човешки
същества, и много са същества от различни далечни космически тела. И
всъщност, докато Дафа учениците утвърждават Фа в този период от време, много
повече хора трябваше да получат Фа, но поради различни причини те са били
отделени още тогава от старите сили, които не биха им позволили да получат
Фа. А по време на това преследване някои същества дори съгрешиха спрямо
Дафа – нещо, което те никога няма да могат да платят напълно - и сега ги очаква
унищожение. А има и такива, които не са съгрешили спрямо Дафа, но не са
способни да се самоусъвършенстват; те ще бъдат хора в новата епоха. Всичко
това са въпроси на бъдещето.

Нека се възползвам от възможността, за да спомена нещо. Напоследък много
Дафа ученици са написали книги. Прегледах някои от тях набързо. Намеренията
зад тях са добри и много от книгите са за самоусъвършенстване, за
преследването и за противопоставяне на преследването. Въпреки това, те не
могат да бъдат разпространявани сред Дафа учениците. Тяхната отправна точка
е утвърждаваща – те утвърждават Фа, като използват формата на книги, спасяват
хората в този свят и правят това, което Дафа практикуващите трябва да правят.
Но както знаете, Дафа учениците трябва да достигнат Съвършенство, така че
нищо не трябва да се намесва на формата, в която днешните Дафа практикуващи
утвърждават Фа – това е изключително важно. Докато изучвате Фа, към него не
може да бъде добавяно нищо от какъвто и да е вид. Така че, абсолютно не може
да разпространявате сред Дафа практикуващите нещо, което не е част от самия
Дафа, и вие абсолютно не можете да се намесвате на Дафа учениците по никакъв
начин.

Говорил съм за тези неща и преди. В днешната специална ситуация и
уникални обстоятелства и с възникването на специфичната ситуация на
преследването, отново наблягам на това. Тези книги могат да бъдат
популяризирани в обикновеното общество; Дафа учениците могат да ги
рекламират, използвайки медиите, установени от Дафа учениците и вие можете
да ги разпространявате в обикновеното общество. Всички вие можете да
помагате в правенето на това и всичко това е добро. Просто вие не можете да
предизвиквате объркване сред Дафа учениците. Отсега нататък, освен Дафа
книги, не продавайте на Фа конференции каквито и да било материали, или
аудио или видео материали, и така нататък, които не са част от самия Фа. Още
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по-малко трябва да правите Фа конференциите или нашите ученици свои
основни клиенти. Не можете да печелите пари на гърба на Дафа учениците.
Материалите за разпространяване на Фа, разясняване на истината и така
нататък, трябва да са насочени към обществото. Ето как трябва да бъдат правени
нещата.

Сега ще отделя малко време, за да отговоря на някои въпроси за вас.
(Аплодисменти) Можете да подадете листчетата с въпроси. Нека започнем
веднага.
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